
Protokół Nr XXV/10 
z sesji Rady Powiatu Kielcach z dnia 21 stycznia 2010r. 

odbytej w sali Konferencyjnej  Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego 

w Kielcach. 

od godz. 10.00 do 13.00 
 

Do pkt 1 
 
Otwarcie sesji  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji. 
 
W obradach udział wzięli: 
- Starosta Kielecki Zenon Janus 
- Wicestarosta Kielecki Marian Ferdek 
- Członek Zarządu Powiatu Bogdan Gierada 
- Członek Zarządu Powiatu Ryszard Barwinek 
- Członek Zarządu Powiatu Szymon Jarzyna 
- Sekretarz Powiatu Barbara Piwnik  
- Skarbnik Powiatu Maria Klusek 
- przedstawiciele komórek i jednostek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego, 
 
oraz goście zaproszeni: 
-  Prezes Kieleckich Kopalni Surowców Mineralnych Leszek Prasek   
- Przewodniczący, Burmistrzowie i wójtowie z terenu Powiatu Kieleckiego 

 
  
Do pkt 2 
 
Stwierdzenie kworum 
 
Kworum w dniu 21 stycznia 2010 roku. wyniosło 28 radnych.  
Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 
Radni nieobecni usprawiedliwieni :  GraŜyna Woźniak 
Rada Powiatu stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
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Do pkt 3 
 
Przyjęcie porządku sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Czy do porządku obrad będą jakieś uwagi, poprawki ? 
 
Skarbnik Powiatu Maria Klusek 
Zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji o projekt uchwały  
w sprawie dodatkowego wynagrodzenia rocznego Starosty Kieleckiego za 2009 
rok (pkt 8 ppkt 8) 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Poddał pod głosowanie wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad sesji 
o projekt uchwały w sprawie dodatkowego wynagrodzenia rocznego Starosty 
Kieleckiego za 2009 rok ( pkt 8 ppkt 8) 
 
Głosowanie: 
Za-26 
Przeciw- 0 
Wstrzymało się- 0 
 
W wyniku głosowania do porządku obrad  został dodany  pkt 8 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Przedstawił porządek obrad ( po zmianie ) i poddał go pod głosowanie: 
1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 21 

grudnia  2009 r.  

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między sesjami 

6. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działania Komisji   Bezpieczeństwa  i 

Porządku oraz  realizacji powiatowego programu zapobiegania 

przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli  i porządku 

publicznego„Bezpieczny Powiat Kielecki” za 2009r. 
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7. Informacja o współpracy międzynarodowej Powiatu Kieleckiego w 2009r. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1)   uchwalenia budŜetu Powiatu Kieleckiego na 2010 rok 

      2)   zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego  Funduszu Gospodarki    

            Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok 

3)   udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa  Świętokrzyskiego  

4)   zmiany Uchwały Nr XXII/63/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 20   

      października 2009r. w sprawie   przyjęcia Programu pn.: „Program   

      integracji społecznej i zawodowej osób niepełnosprawnych na lata  

      2009-2013” 

5) wyraŜenia zgody na podjęcie przez Powiat Kielecki działań 

zmierzających do utworzenia i przystąpienia do spółki aktywności 

obywatelskiej w celu uczestniczenia przez nią w procesach 

prywatyzacyjnych. 

6) likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3  w Rakowie, Osiedle 70 lecia 

Niepodległości 35 

      7)  uchwalenia ”Planu pracy Rady Powiatu w Kielcach   na  2010 rok „ 

      8) dodatkowego wynagrodzenia rocznego Starosty Kieleckiego za 2009 rok 

  9.Przyjęcie sprawozdań z działalności komisji Rady Powiatu za 2009 rok. 

10. Przyjęcie planów pracy komisji Rady Powiatu  na 2010 rok 

11. Informacje i komunikaty Przewodniczącego         

12. Zapytania i interpelacje radnych. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie: 
Za-26 
Przeciw- 0 
Wstrzymało się- 0 
 
W wyniku głosowania porządek został przyjęty. 
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Do pkt 4 
 
Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 21 grudnia  
2009 r. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato poddał pod głosowanie przyjęcie  
protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 21 grudnia  2009 r. 
 
Głosowanie: 
Za-26 
Przeciw- 0 
Wstrzymało się- 0 

W wyniku głosowania protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 
21 grudnia  2009 r został przyjęty. 
 
O godz. 10.30 na salę obrad przybyli radni : Marek Mazur, Mieczysław 
Kędzierski. Liczba radnych biorących udział w obradach wyniosła : 28 
 

Do pkt 5 
 
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między sesjami 

Starosta Kielecki Zenon Janus  
PrzedłoŜył Radzie sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami tj; od 21 grudnia 2009r. do 21 stycznia  2009r. - które stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami. 
 

Do pkt 6 
 
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działania Komisji  Bezpieczeństwa  i 
Porządku oraz  realizacji powiatowego programu zapobiegania przestępczości 
oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli  i porządku publicznego„Bezpieczny 
Powiat Kielecki” za 2009r. 
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Starosta Kielecki Zenon Janus  
PrzedłoŜył Radzie sprawozdanie z działania Komisji   Bezpieczeństwa  i 
Porządku oraz  realizacji powiatowego programu zapobiegania przestępczości 
oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli  i porządku publicznego„Bezpieczny 
Powiat Kielecki” za 2009r. 
 
 
Rada przyjęła sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działania Komisji   
Bezpieczeństwa  i Porządku oraz  realizacji powiatowego programu 
zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli  i porządku 
publicznego„Bezpieczny Powiat Kielecki” za 2009r. które stanowi załącznik nr 
3 do protokołu. 
 

Do pkt 7 
 
Informacja o współpracy międzynarodowej Powiatu Kieleckiego w 2009r. 
 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła informacje o współpracy międzynarodowej Powiatu Kieleckiego 
w 2009r. . -która stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
 
Do pkt 8 
 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Do pkt 8 ppkt 1 

• uchwalenia budŜetu Powiatu Kieleckiego na 2010 rok 
 

Skarbnik Powiatu Maria Klusek 
Zapoznała radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat budŜetu 
Powiatu Kieleckiego na 2010 rok. - opinia która stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu 
 
Radny Zbigniew Banaśkiewicz 
Poinformował radnych, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów zaopiniowała budŜet 
Powiatu Kieleckiego na 2010 rok pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu  Lidia Grzanka 
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„Po wysłuchaniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat  budŜetu 
Powiatu Kieleckiego, klub Platformy Obywatelskiej  zaopiniuje budŜet 
pozytywnie. 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jozef Szczepańczyk 
„Klub Polskiego Stronnictwa Ludowego postawił sobie cztery pytania: 
-czy projekt budŜetu wpisuje się w realizacje strategii rozwoju powiatu,  
-czy ten projekt tworzy warunki do wykorzystania środków pochodzących z 
budŜetu centralnego, 
-czy ten projekt tworzy warunki do współpracy między gminami naszego 
powiatu,  
-czy ten projekt jest zgodny z obowiązującym  prawem,  
na wszystkie pytania mamy odpowiedź pozytywną ,więc będziemy głosować za 
przyjęciem tego budŜetu” 
 
Radny Marian Zarzycki 
„Klub Lewicy po analizie przedłoŜonego materiału, podjął decyzje za 
przyjęciem tej uchwały. Ten BudŜet jest budŜetem trudnym, ambitnym, w tym 
budŜecie zawarte są pewne priorytety,  nadrabiamy kilkuletnie opóźnienie,  jeśli 
chodzi o strukturę drogową. Są znamiona bardzo pozytywne tego budŜetu, takie 
jak absorpcja środków zewnętrznych, programy Powiatowego Urzędu Pracy  dla 
naszych mieszkańców, programy zdrowotne  PCUM. Pozytywnie widzimy 
rozwój naszej oświaty .Klub Lewicy będzie głosować za przyjęciem tego 
budŜetu. 
 
Radny Stanisław Okólski 
„W imieniu klubu PiS, zaznaczam na wstępie, Ŝe zaopiniujemy ten budŜet 
pozytywnie . UwaŜamy, Ŝe w tym budŜecie są pozytywy , które zasługują na 
podkreślenie ,  cieszy nas  przekazanie takiej ilości środków finansowych na 
drogi.  Inwestycje w słuŜbie zdrowia oceniamy pozytywnie , ale widzimy teŜ 
niebezpieczeństwo, wzrost płac w Starostwie Powiatowym oraz w Powiatowym 
Urzędzie Pracy.  Czym to jest uzasadnione, nasze wątpliwości biorą się z stąd, 
Ŝe to nie chodzi o wzrost plac dla  pracowników ze staŜem , fundusz plac 
wzrasta poprzez przyjmowanie nowych pracowników i to jest bardzo 
niebezpieczne zjawisko. Pracownicy, z duŜym staŜem pracy z doświadczeniem 
będą mało zarabiać. Jest to pułapka realizacja programów z Powiatowego 
Urzędu Pracy. Proszę o wzięcie pod uwagę tych sugestii” . 
 
Radny Józef Szczepańczyk  
„Powodem wzrostu ilości pieniędzy na wynagrodzenia w Powiatowym Urzędzie 
Pracy  i Starostwie Powiatowym jest realizacja pewnych programów, myślę Ŝe 
nie ma osoby, która powiedziałaby, Ŝe to jest źle, Ŝe Starostwo Powiatowe w 
Kielcach wchodzi w realizację  programów ze środków zewnętrznych. Błędem 
byłoby Ŝeby, Zarząd Powiatu  z tych środków nie korzystał” . 
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Radny Mirosław Gębski 
„Nie moŜemy wchodzić w projekty dla samego wchodzenia. Jakie efekty 
przyniosły te programy, ile bezrobocie u nas zmalało, jakie są koszty tych 
programów”. 
 
Radny Zbigniew Banaśkiewicz 
„Dobry pracownik, to dobrze gratyfikowany pracownik. Otrzymałem materiały 
 z  Powiatowego Urzędu Pracy z dokładnymi danymi o stanie bezrobocia i 
mamy  się czym pochwalić” . 
 
Przewodniczący Rady przestawił radnym projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budŜetu Powiatu Kieleckiego na 2010 rok i poddał go pod 
głosowanie  
 
Głosowanie: 
za-28 
przeciw-0 
wstrzymało się –0 
 
W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XXII/1/10 Rady Powiatu w 
Kielcach  z 21 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Kieleckiego na 2010 rok – która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Do pkt 8 ppkt 2 

 
• zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego  Funduszu Gospodarki 

Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok 
 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady przestawił radnym projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego  Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok i poddał go pod głosowanie  
 
Głosowanie: 
za-28 
przeciw-0 
wstrzymało się –0 
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W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XXV/2/10 Rady Powiatu w 
Kielcach  z 21 stycznia 2010 roku  w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 
Powiatowego  Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym 
na 2010 rok– która stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 
Do pkt 8 ppkt 3 
 

• udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa  Świętokrzyskiego 
 
 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady przestawił radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej dla Województwa  Świętokrzyskiego i poddał go pod 
głosowanie  
 
Głosowanie: 
za-28 
przeciw-0 
wstrzymało się –0 
 
 
W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XXII/3/10 Rady Powiatu w 
Kielcach  z 21 stycznia 2010 roku  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa  Świętokrzyskiego– która stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 
 
 
Do pkt 8 ppkt 4 

 
• zmiany Uchwały Nr XXII/63/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 20 

października   2009r. w sprawie   przyjęcia Programu pn.: „Program 
integracji społecznej i  zawodowej osób niepełnosprawnych na lata 2009-
2013” 

 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 
 

Przewodniczący Rady przestawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXII/63/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 20 października   
2009r. w sprawie   przyjęcia Programu pn.: „Program integracji społecznej i  



 9 

zawodowej osób niepełnosprawnych na lata 2009-2013”i poddał go pod 
głosowanie  
 
 
Głosowanie: 
za-28 
przeciw-0 
wstrzymało się –0 
 
W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XXV/4/10 Rady Powiatu w 
Kielcach  z 21 stycznia 2010 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/63/09 
Rady Powiatu w Kielcach z dnia 20 października   2009r. w sprawie   przyjęcia 
Programu pn.: „Program integracji społecznej i  zawodowej osób 
niepełnosprawnych na lata 2009-2013”– która stanowi załącznik nr 9  do 
protokołu. 

 
Do pkt 8 ppkt 5 

 
• wyraŜenia zgody na podjęcie przez Powiat Kielecki działań 

zmierzających do utworzenia i przystąpienia do spółki aktywności 
obywatelskiej w celu uczestniczenia przez nią w procesach 
prywatyzacyjnych. 

 
Radny Kazimierz Bielecki 
„Apeluje do radnych Rady Powiatu w Kielcach  o wsparcie tego projektu , klub 
PiS będzie głosował za przyjęciem tego projektu uchwały. Jest to pewne novum, 
dokumentów prawnych jeszcze nie ma, ale będą się tworzyć wszystko wskazuje 
na to, Ŝe jest to bardzo dobra inicjatywa.  
Proszę o wsparcie tej inicjatywy, aby polska firma pozostała w rękach  
polskich”. 

 
 Radny Stanisław Okolski 
 Zapytał, czy były prowadzone rozmowy o  przystąpieniu do  spółki      
 samorządów lokalny na terenie których znajdują się kopanie.  

 
Prezes Kieleckich Kopali Surowców Mineralnych Leszek Prasek   
„Inicjatywa zrodziła się 20 października ubiegłego roku, jest  to wsparcie 
prywatyzacji poprzez udzielenie poręczeń i gwarancji spółkom z udziałem 
samorządu terytorialnego, czyli spółka aktywności obywatelskiej. 
Wymogi powołania spółki  są takie, Ŝe 30% pracowników obejmie minimum 
33% udziałów w nowo powołanej spółce, która wystąpi do właściwego ministra 
o sprzedaŜ akcji KKSM. Udziałowcami tej spółki powinny być samorządy, ale 
mogą osoby prywatne, droga nie jest zamknięta do udziału w tej spółce 
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samorządów. Nie jest nam znana wycena spółki, ale 366 osób zadeklarowało się 
do zakupu udziału w nowej spółce o wartości  min 500zł. RównieŜ w trakcje 
działania tej spółki nie przypuszczam aby były problemy z wejściem nowych 
udziałowców. PoniewaŜ spółka moŜe podwyŜszać swoje udziały, jest to 
działanie zgodne z kodeksem handlowym, problem moŜe, być ze 
zgromadzeniem tak duŜego kapitału. KKSM zaciągnie kredyt z tym, Ŝe ten 
kredyt będzie ręczyła na bazie umowy pomiędzy Ministrem Finansów a 
Bankiem Gospodarstwa Krajowego , kredyt na warunkach komercyjnych. 
KKSM musi wypracować rok w rok, taki zysk Ŝeby po podziale dywidendy 
spółka, która obejmie akcje spłaci roczną ratę kredytu” . 
 
O godz. 11.30  salę obrad opuściła radna Lidia Grzanka Liczba radnych 
biorących udział w obradach wyniosła : 27 
 
Przewodniczący Rady przestawił radnym projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na podjęcie przez Powiat Kielecki działań zmierzających do utworzenia i 
przystąpienia do spółki aktywności obywatelskiej w celu uczestniczenia przez 
nią w procesach prywatyzacyjnych. 
 i poddał go pod głosowanie  
 
Głosowanie: 
za-27 
przeciw-0 
wstrzymało się –0 
 
W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XXV/5/10 Rady Powiatu w 
Kielcach  z 21 stycznia 2010 roku w sprawie wyraŜenia zgody na podjęcie przez 
Powiat Kielecki działań zmierzających do utworzenia i przystąpienia do spółki 
aktywności obywatelskiej w celu uczestniczenia przez nią w procesach 
prywatyzacyjnych.– która stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

 
Do pkt 8 ppkt 6 

 
• likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3  w Rakowie, Osiedle 70 lecia 

Niepodległości 35 
 
Radny Stanisław Okolski 
„Nie ukrywam, Ŝe w trakcje dzisiejszej sesji, to najbardziej przykry dla mnie 
punkt w porządku obrad dlatego, Ŝe jestem radnym z tego okręgu wyborczego, 
 w którym jest zlokalizowany Rodzinny Dom Dziecka. Jednocześnie starałem 
się, aby ten dom tam powstał. Znam zaangaŜowanie tych ludzi, którzy prowadzą 
Rodzinny Dom Dziecka. Na Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych  
dokonaliśmy bardzo szczegółowej analizy tego problemu , czy nie popełniamy 
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błędu zaprzepaszczenia człowieka. Zarzut postawiony męŜowi pani dyrektor 
Rodzinnego Domu Dziecka,  dotyczy bardzo przykrej kwestii molestowania 
seksualnego. Kiedy temat wypłyną zajęła się nim Komisja Zdrowia, Rodziny i 
Spraw Społecznych  z panią dyrektor PCPR opinia nasza była jednoznaczna ze 
zaczekamy. PoniewaŜ za szybkie działanie moŜe spowodować krzywdę 
człowiekowi . Znamy sprawę, prokurator postawiła zarzuty temu panu, ale o 
winie orzeka sąd. JeŜeli nie jest udokumentowana wina, to nie moŜemy 
przesadzać o winie . Czy nie popełnimy błędu za duŜego przyspieszenia w 
sprawie. Zarząd Powiatu wystąpił do wojewody o wyraŜenie zgody na 
likwidację Rodzinnego Domu Dziecka. Proszę o wstrzymanie decyzji do czasu 
rozstrzygnięcia sprawy przez sąd. Komisja Zdrowia, Rodziny i Spraw 
Społecznych negatywnie zaopiniowała tą uchwalę, a co będzie jeŜeli się okaŜe, 
Ŝe ten człowiek jest nie winny. Czekam na ten wyrok z niepokojem, z nadzieja, 
Ŝe ten wyrok będzie uniewinniający. Składam wniosek o odrzucenie tego 
projektu uchwały na dzisiejszej sesji”. 
 
Członek Zarządu Ryszard Barwinek  
„Projekt uchwały w sprawie likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3  w 
Rakowie został przygotowany po wnikliwej analizie sytuacji, podejmując 
decyzję Zarząd Powiatu kierował się  aspektem prawnym i opiekuńczo 
wychowawczym w placówce. W placówce umieszcza się od 4 do 8 dzieci i po 
uzyskaniu odpowiednich zezwoleń, prowadzi się Rodzinny Dom Dziecka . Sąd 
podjął decyzje o zabraniu dzieci i przeniesieniu ich do innej placówki, w tej 
placówce ustały prawne podstawy do jej prowadzenia, nie istnieje inna forma 
zawieszenia  działalności tej placówki. Brak jest moŜliwości prawnych do jej 
podtrzymania”. 
  
Radny Mirosław  Gębski 
Poprosił o nie wydawanie wyroków przed orzeczeniem sądu. 
 
Radca Prawny Wojciech Chłopek 
„Nie mamy innej moŜliwości nie podjęcia tej uchwały. Zostały podjęte 
działania, jednostka nie spełnia swojej ustawowej roli”. 
 
Przewodniczący Rady  poddał go pod głosowanie wniosek radnego Stanisława 
Okólskiego w sprawie zdjęcia z porządku obrad sesji  projektu uchwały w 
sprawie likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3  w Rakowie, Osiedle 70 
lecia Niepodległości 35 
 
Głosowanie: 
za-6 
przeciw-18 
wstrzymało się –3 
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O godz. 12.30  salę obrad opuścił radny Lucjan Pietrzczyk  Liczba radnych 
biorących udział w obradach wyniosła : 26 
 
Przewodniczący Rady przestawił radnym projekt uchwały w sprawie likwidacji 
Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3  w Rakowie, Osiedle 70 lecia Niepodległości 
35i poddał go pod głosowanie  
 
Głosowanie: 
za-18 
przeciw-0 
wstrzymało się 8 
 
W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XXV/6/10 Rady Powiatu w 
Kielcach  z 21 stycznia 2010 roku  w sprawie likwidacji Rodzinnego Domu 
Dziecka Nr 3  w Rakowie, Osiedle 70 lecia Niepodległości 35 która stanowi 
załącznik nr 11  do protokołu. 
 
Do pkt 8 ppkt 7 

 
• uchwalenia ”Planu pracy Rady Powiatu w Kielcach   na  2010 rok „ 

 
Przewodniczący Rady przestawił radnym projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia ”Planu pracy Rady Powiatu w Kielcach   na  2010 rok „ 
 i poddał go pod głosowanie  
 
Głosowanie: 
za-26 
przeciw-0 
wstrzymało się –0 
 
W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XXV/7/10 Rady Powiatu w 
Kielcach  z 21 stycznia 2010 roku  w sprawie uchwalenia ”Planu pracy Rady 
Powiatu w Kielcach   na  2010 rok „– która stanowi załącznik nr 12  do 
protokołu. 
 
Do pkt 8 ppkt 8 
 

• dodatkowego wynagrodzenia rocznego Starosty Kieleckiego za 2009 rok 
 

Przewodniczący Rady przestawił radnym projekt uchwały w sprawie 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego Starosty Kieleckiego za 2009 rok 
i poddał go pod głosowanie  
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Głosowanie: 
za-26 
przeciw-0 
wstrzymało się –0 
 
 
W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XXV/8/10 Rady Powiatu w 
Kielcach  z 21 stycznia 2010 roku w sprawie dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego Starosty Kieleckiego za 2009 rok 
– która stanowi załącznik nr 13  do protokołu. 
 
 
Do pkt 11. 
Informacje i komunikaty Przewodniczącego 
        
Przewodniczący Rady powiatu Tomasz Lato 
Przedstawił apel o pomoc dla córki byłej radnej Urszuli Rysińskiej 
Apel - stanowi załącznik nr 14  do protokołu 
 
Do pkt 12. 
 Zapytania i interpelacje radnych. 
 
 
Radny Mirosław Gębski  
Zwrócił się o zorganizowanie w miesiącu czerwcu, uroczystej sesji rady powiatu 
związanej z 20–leciem samorządu.  
 
 
Rady Marek Kwiecień  
ZłoŜył,  interpelację odnośnie  sytuacji posterunków policji w powiecie 
kieleckim .-interpelacja stanowi załącznik nr 15  do protokołu. 
 
Radny Ireneusz śak 
Poprosił  Zarząd Powiatu  o moŜliwość rozwaŜenia dofinansowania do zakupu 
samochodów dla PSP z nadwyŜki budŜetowej. 
 
 
Radny Mieczysław Kędzierski  
Poprosił o zwrócenie się z apelem do nadleśnictw znajdujących się na terenie 
powiatu o usunięcie drzew znajdujący się w pasie drogowym. Następie, zapytał 
kto nadzoruje budowę hali sportowej w Nowej Słupi z ramienia Starostwa 
Powiatowego w Kielcach. 
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Starosta Kielecki Zenon Janus 
Apel do nadleśnictw ponowimy. JeŜeli chodzi o halę  w Nowej Słupi,  to 
nadzoruje ją gmina. 
 
Radny Józef Szczepańczyk  
Zaproponował, aby sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu 
Powiatu za okres między  sesjami dołączane było do materiałów sesyjnych 
.Następnie poprosił o moŜliwość dostarczenia materiałów na sesję drogą 
elektroniczną. 
 
Do pkt 13. 
Zamknięcie obrad. 
 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
sesję Rady Powiatu w dniu 21 stycznia 2010 r. o godz. 13.00. 

 
 

Przewodniczący Rady Powiatu  
 

Tomasz Lato 


